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Referat 

Styremøte OABR avdeling innebandy nr. 4/2023-2024.  

Dato:   tirsdag 14. november 2023 

Sted:   Bryn 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Stein Log (på teams), Connie Parborg, Ingvild Ruud, Per Erling 
Terjesen, Anette Berg, Heidi Ingebrigtsli 

Forfall:  Thomas Sørensen 
Adm.:   Kjetil Moberget 
 

Sak 29/2023-2024 – Godkjenning av referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Møtereferater fra møte 3/2023-2024 ble sendt ut 23.10.2023. 

Vedtak: 

Referat ble godkjent. 

 

Sak 30/2023-2024 – Avklaring habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Styret tok en vurdering basert på sakslisten. 

Vedtak: 

Samtlige anses som habile i alle saker. 

 

Sak 31/2023-2024 – Endring i regler for omberamming 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Administrasjonen opplever at de aller fleste omberammer sine kamper i god tid, og gjerne slik at de 

ikke får gebyr. Likevel opplever vi at omberamminger som kommer den siste uken før kampstart 

skaper merarbeid, spesielt ifm dommeroppsettet. Selv et relativt begrenset antall omberamminger 

som kommer i siste liten (onsdag/torsdag/fredag før kommende spillehelg) skaper unødvendig mye 

merarbeid for dommeradministrasjonen. Det er heller ikke unaturlig å tenke seg at det skaper 

irritasjon hos motstandere som liker å planlegge sin hverdag. 

I utgangspunktet var det administrasjonens intensjon å endre dette først i forkant av kommende 

sesong. Situasjonen oppleves likevel som så prekær og at en endring foreslås innført umiddelbart. 
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Vedtak: 

Følgende regler gjelder fra 1.1.2024: 

Omberamming mellom 14 dager og 7 dager før kamp koster fortsatt 1.000 kr i gebyr. 

Det er ikke lenger anledning til å omberamme senere enn 7 dager før kamp. 

Omberamming senere enn 7 dager godkjennes kun ved sykdom av epidemisk karakter som gjør at 

laget ikke kan stille minste antall spillere ifølge «spilleregler for innebandy» § 301, punkt 2 (minimum 

5 utespillere og 1 målvakt). Liste over utilgjengelige spillere må sendes til 

innebandy.oabr@nif.idrett.no sammen med skriftlig søknad om omberammelse. 

Alternativet til å stille på kamp er å melde walk over. Dette straffes jmf. «straffereaksjoner for brudd 

på kampreglementet» punkt 1 (lag som ikke møter på kamp) der det heter: 

«[…] 

Lag i lavere divisjoner som uteblir fra kamp uten gyldig forfall bøtelegges med kr. 1000 for første 

gangs forseelse. Ved andre gangs forseelse forhøyes boten til kr. 2.000, og laget diskvalifiseres fra 

serien. Alle lagets kamper strykes fra tabellen. Laget skal neste sesong spille i laveste divisjon. 

Dersom laget ikke gir beskjed til det andre laget, dommere og administrerende myndighet senest 

48 timer før kampen skal starte, forhøyes de respektive bøtene med kr 500.» 

Praksis i OABR har vært at lag ikke strykes fra serien før ved 3. gangs WO/lag ikke møtt, noe som 

videreføres. 

Laget som melder walkover er selv ansvarlig for å varsle arrangør, dommere, motstander og OABRs 

administrasjon. 

Reglene gjøres gjeldende fra og med 1.1.2024. Administrasjonen går ut med informasjon så fort som 

mulig. 

 

Sak 32/2023-2024 – Representasjonsoppdrag 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Regionscupfinalene er nært forestående, noe som også innebærer potensielle 

representasjonsoppdrag. 

Vedtak: 

Når finaleoppsettet er klart sender administrasjonen ut en liste og styremedlemmene fordeler 

oppgavene seg imellom. 
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Sak 14/2023-2024 – Sonelag 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Administrasjonen la frem notat om forslag til gjennomføring av sonelag våren 2024 basert på 

innspillene som kom i forrige møte. 

Styret hadde følgende ønsker om justeringer i notatet: 

- Klubbene må kunne melde inn spillere, men sonelagstrenerne må kunne velge fritt blant 

aktuelle spillere i årsklassene (slik at spillere fra klubber der det av ulike grunner ikke meldes 

inn spillere også kan tas ut) 

- Klubbene faktureres for egenandelen som berøres «deres spillere». Faktura sendes til 

spillernes klubb i faktureringstidspunktet. 

- Kriterier/mål for tiltaket: 

o Forberedelse før U19 uttak – spillerne skal være potensielle landslagsspillere 

o Sikkerhetsnett for de som ikke blir tatt ut på landslaget 

o Det skal ikke være mulig å delta på både sonelag og landslag samtidig 

o Det er viktig å ha en aktiv «bruttotropp» som kommuniseres ut slik at de på 

«venteliste» kan delta på kort varsel 

o En utviklingsarena både treningssituasjon og i kampsituasjon 

- Trenerne skal ha en utviklingsorientert tilnærming til gjerningen 

- Praksis gjennomføring skal ende med gjennomføring av kampaktivitet 

- Administrasjonen gis ikke anledning til å avlyse ved få deltagere 

- Fra og med sesongen 24/25 gjennomføres det 3 samlinger i løpet av sesongen 

o September 

o Desember/januar 

o Mai/juni 

o Disse plasseres samtidig eller rett i etterkant av landslagssamlinger 

Vedtak: 

Administrasjonen gjør justeringer og sender ut nytt notat. Vedtak fattes pr epost og referatføres på 

neste styrereferat. 

 

Sak 23/2023-2024 – NBF innebandyseksjonen 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Status quo siden sist møte, men nytt møte med presidentskapet og de andre regionene onsdag 15. 

november 2023. 
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Sak 33/2023-2024 – Orientering fra utvalgene 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Serieutvalget 

Utvalget får ikke like mange dispensasjonssøknader lenger, men mottar mange klager om feil bruk av 

spillere. Enkelte av tilbakemeldingene er relativt ufine og grenser opp mot trusler. 

Det oppleves at enkelte av de som får nei på dispensasjonssøknader ikke bryr seg om dette. 

Etterskrift 

Administrasjonen har siden 23.10.2023 gjort behandlet og gjort vedtak i følgende saker: 

- 4 saker mot enkeltspillere basert på dommerrapporter 

- 10 saker med bruk av ikke spillerberettiget spiller der reaksjon har vært irettesettelse 

(hvorav 8 er pga manglende/feil lisens) 

- 3 saker med bruk av ikke spillerberettiget spiller der reaksjon har vært bot 

(hvorav 2 er pga manglende lisens) 

- 2 saker med bruk av ikke spillerberettiget spiller der reaksjon har vært poengtrekk 

- 3 protestsaker der 2 endte med poengtrekk 

I to av lisenssakene har klubbene avdekket at dårlig familieøkonomi er grunn til at det er ikke er 

betalt lisens. 

6 lisenssaker er avsluttet uten sanksjon da lisens var betalt. 

Dommerutvalget 

Håvard T Pedersen har trukket seg pga manglende tid. Hatt møte i oktober der utredningsarbeidet 

initiert av administrasjonen ble diskutert. Dette kommer opp til behandling i et senere styremøte. 

Ungdomsutvalget 

Ingen saker utover tidligere sak om sonelag. 

 

Sak 34/2023-2024 – Oppdatering fra administrasjonen 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Økonomi 

Administrasjonen har hatt et innledende arbeidsmøte med styreleder og nestleder. Møtet følges opp 

med møte mellom daglig leder og nestleder 20. nov. som forberedelse til regionstyrets møte 27. nov. 

Lisenskontroll 

Det er utført lisenskontroll for første helgen i november. Kontrollen var varslet i forkant på OABRs 

nettsider og post på facebook. 
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Administrasjonen oppfatter resultatet som stort sett positivt. Antallet som spiller uten lisens er 

relativt lavt. 

Juridisk 

Administrasjonen har hatt besøk juridisk ansvarlig i NBF sentralt og fått en god innføring i 

organisasjonens paragrafer. Det er arbeidet med å etablere saksbehandlingsprinsipper for videre 

arbeid. I tillegg er det jobbet spesielt med hvilke formaliakrav som må være oppfylt før en sak er en 

sak formelt sett. 

Likebehandling og gode saksbehandlingsrutiner har vært sentrale tema.  

Klubbutvikling 

Daglig leder har vært på møte med NBF sentralt/Utviklingsavdelingen sentralt for en innledende 

diskusjon om klubbutvikling i NBF, og har sagt seg villig til å delta i en arbeidsgruppe som skal gi 

innspill til forbundsstyret før videre arbeid. 

Det kan være et begynnende signal om at klubbutvikling kan bli et sentralt tema i tiden som kommer. 

Spesielt for utviklingsavdelingen der fokus dreies noe fra aktivitetsutvikling til styrking av 

klubbleddet. 

Klubbseminar 

Med referanse til punktet over og arbeidet med mulige endringer i forkant av kommende sesong 

jobbes det med en skisse for et klubbseminar våren 2024. Målet er å skape en arena for å diskutere 

eventuelle endringsforslag i en løsere setting enn årsmøtet/tinget. 

Bør avklares ifm budsjett 2024 og lokaler/foreleser bør bestilles om ikke lenge. 

Klubbdommerkurs 

Det har blitt gjennomført to klubbdommer kurs, hos Gjelleråsen og hos Frogner (der Strømmen også 

var invitert). Ett kurs ble avlyst pga. halloween. Planen er at det skal avholdes ytterligere tre kvelder 

slik at alle klubber med lag i aktivitetsserien har fått et tilbud om kurs. 

Kurset inneholder en bolk med e-læring som tar ca. en time og ca. to timer praksis. De nye 

dommerne har mottatt fløyte og enkel t-skjorte som det står «klubbdommer» på. 

Resultat til nå, 18 nye dommere og ambisjonen er at vi vil ha ca. 45-50 nye klubbdommere før jul. 

 

Sak 35/2023-2024 – Oppfølgingssaker 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Merking av dispensasjoner 

På et tidligere møte ble det diskutert om det er mulig å merke lag med dispensasjoner i TA. 

Administrasjonen har funnet ut at dette er mulig og har merket de aktuelle lagene. I MinBandy vises 

dette med (D) i tabellene. I webdeler (på nettsidene) vises ikke dispensasjoner pt. 
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Vervekampanje dommere 

Saken har vært oppe til diskusjon i administrasjonen, men foreløpig ikke effektuert.  

Digitale sperreskjemaer for dommere 

Saken har vært oppe til diskusjon hos DU. Informasjon til dommere sendt ut samme dag som møtet. 

Dommergebyrer 22/23 

Er nå sendt ut. 

 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

mandag 20. november 2023 

 

Endelig godkjent av styret: 

dato godkjent 

 


